
Møtereferat 

Styremøte 06.05.2024

 

 
Dato: 06.05.2024 Møteleder: Rebekka 

Sted: Teams Referent: Liv Inger Lamøy 

 
 

Til stede: Rebekka Morset, Ida Sofie Kvande, Gry 
Tveten Aune, Hedda Finseraas Moldestad (repr 
for leder for kurs/aktivitet), Marte Finseraas, Liv 
Inger Lamøy 

Sendes til: alle i styret 
Postes på hjemmesiden. 

Forfall: Stian Bjerkan  

 

 



Sak nr. Tekst Ansvar 

 

1 Politiattest 
Mangler fortsatt noen.  

 

2 Gjennomgang av klubbhåndbok 
- Gjennomgang av en mindre del hver gang, oppgis 

før neste møte. 

 
 

3 Fra komiteene – gjennomgang stevne og kurs 
 
 
Sportskomite: 

- Stevne på Hegra: gikk veldig greit. Erfaringer: lurt å 
ta betaling for bokser via Sporti. 

- 13. mai: Invitere de som vil være med i sportsgruppa 
til første treff. Holdes hos Lillian. Gruppa skal selv 
bestemme hva gruppa skal gjøre. Blir en bolk med 
stevneteori. Alle som skal starte stevne er velkomne, 
uansett alder, nivå osv.  

- Kubbmesterskap. Datoen viser seg å være 
problematisk og må flyttes, sannsynligvis til helga 
før.  

- Erfaringer med utstyr, teknikk: Vanskelig å få IceTest 
til å fungere. Pad’en skal være oppdatert nå, men 
må testes før neste stevne. Skriveren er det teknisk 
trøbbel med.  

 
Kurs- og aktivitetskomite:  

- Islandshestens dag: godt oppmøte, mye aktivitet og 
mange unger som slo til på tilbudet om leiing. 

- Joanna-kursene til høsten: Kurs 21-22 september og 
26-27 oktober. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sportskomiteen 

4 Klubbens eiendeler  
- Behov for å merke Gloi sine eiendeler. Også behov 

for et bedre system for oppbevaring.  

 

5 Økonomi 
- Økonomiansvarlig kommer gjerne til komiteene og 

informerer om hvordan det arbeides med økonomien 
i Gloi. Presentasjonen fra økonomigjennomgangen 
sist ble lagt med i forrige referat. 

- Gjennomgang av økonomisituasjonen pr nå. Alt i 
rute.  

- Viktig at komiteene sjekket at alle utgifter og 
inntekter er kommet med i Hovedboka.  

- Neste kvartalsregnskap er i slutten av juli. Spør hvis 
det er spørsmål om inntekter/utgifter underveis. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



- Økonomihåndboka er oppdatert, mest tekstlige 
justeringer/presiseringer. Rollebeskrivelser og 
komiteenes arbeidsoppgaver er lagt inn på slutten.  

Gjøres: Styret ser gjennom forslaget og kommentarer 
etc legges inn innen en uke. Legges ut på nettsida om 
en uke.  

 

6 Evt. 
- Brønnøysund skal være i orden nå.  
- Lagringsplass på OneDrive er i gang: avhengig av 

registrering i Brønnøysund for å få mer kapasitet. 
- Minne om å si fra til sekretær om aktiviteter som skal 

inn på terminlista 
- Klubbanlegg? Kan kanskje utredes? Evt. se på om 

det er mulig med samarbeid med andre, travlag, 
travbaner rundt om etc.? Andre ideer? Noen som har 
motivasjon til å ta fatt på jobben, eller starte en 
utredning? Erfaringer fra andre klubber/anlegg er at 
det er veldig mye jobb og veldig mye dugnad, så det 
krever målrettet innsats. Krever også infrastruktur 
rundt, mer enn bare banen. Forslag: melde inn som 
sak til årsmøtet med mål om å oppnevne en komite 
som kan finne ut hva som skal til, kostnader, 
muligheter for støtte, samarbeidskontrakter som er 
inngått andre steder etc. 

 

 

8 Neste styremøte, dato, klokkeslett: avtales på chat 
 

 

 

 

 


